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Številka:  9001-3/2024 

Datum:  11. 4. 2024 

 

Zadeva: POROČILO O DELU (obdobje med 12. 2. 2024 - 7. sejo Občinskega sveta Občine 

Brežice in 11. 4. 2024 - 8. sejo Občinskega sveta Občine Brežice )  

 

1. Obvestila 

1.1  5. marca je potekala 4. izredna seja Občinskega sveta Občina Brežice glede 

Stališče do namere Vlade RS o postavitvi začasnega azilnega centra za migrante 

na področju mejnega prehoda Obrežje in premestitvi registracijskega centra. 

Hkrati je bil obravnavan tudi Predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem 

načrtu za območje Trgovskega centra Brežice ob Cesti svobode - vzhod, del BRŽ-

129 in BRŽ-130 (druga obravnava). 

1.2  29. marca je potekala 4. dopisna seja Občinskega sveta Občina Brežice glede 

Sklep o pooblastilu Občinskega sveta Občine Brežice županu Ivanu Molanu za 

sprožitev upravnega spora zoper sklep Vlade Republike Slovenije, št. 21400-

4/2024/2 z dne 29. 02. 2024. Občina Brežice je sprožila upravni spor.  

1.3  9. aprila 2024 je potekala konstitutivna seja Sveta za varstvo uporabnikov 

javnih dobrin, ki jo je sklical župan. Na seji so člani izvolili predsednika, to je postal 

član občinskega sveta Stane Tomše. 

1.4  25. marca je bil na portalu občinskega sveta z namenom seznanitve objavljen 

Akcijski načrt za izvajanje Romske strategije v letu 2024 sprejetega na Komisiji za 

spremljanje položaja romske skupnosti v občini Brežice (Strategija reševanja 

romske tematike v občini Brežice 2022–2030). 

1.5  Civilna iniciativa občanov, ki nasprotuje vzpostavitvi izpostave azilnega doma na 

Obrežju, je v sklopu peticije zbrala 6.884 podpisov in jih je 11. 4. predala 

predstavnikom Vlade Republike Slovenije z željo, da vlada prisluhne državljanom.  

1.6   7. marca se je župan sestal s predstavniki policije na temo spremljanja položaja 

romske skupnost v občini. Župan se je odzval na pobude občanov, ki se počutijo 

ogroženi zaradi stopnjevanja romske problematike v občini, in sklical delovni 

sestanek s predstavniki Policije – udeležila sta se ga direktor Policijske uprave 

(PU) Novo mesto Igor Juršič in načelnik Policijske postaje (PP) Brežice Srečko 

Medic. Na sestanku so sodelovali tudi predstavniki Komisije za spremljanje 

položaja romske skupnosti v občini Brežice in predstavniki KS Velika Dolina in 

Cerklje ob Krki. Pogovor je potekal o stanju na področju varnosti v občini v luči 

zadnjega dogodka – maščevalnega napada prebivalca romskega naselja na 

občana. Kot je po pogovoru s predstavniki komisije in občine zagotovil direktor 

novomeške policijske uprave, se policija redno odziva na vse podane prijave na 

razna kazniva dejanja na območju Policijske postaje Brežice, policisti pa se trudijo 

in obravnavajo vsa kazniva dejanja na tem območju. Zato pozivajo vse ljudi, ki so 

kakorkoli udeleženi v kaznivih dejanjih oz. ravnanjih ali prekrških, da  dosledno 

prijavljajo vsa kazniva dejanja, ker bodo le tako lahko policisti odkrivali storilce in 
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jih v nadaljevanju tudi ustrezno procesirali. Policija je izvršilna veja oblasti, ki po 

tem, ko opravi svoje naloge v okviru pristojnosti, na nadaljevanje postopka več 

nima vpliva. V praksi sankcije, ki doletijo obtožene, za realizacijo potrebujejo dve 

leti in več, kar pogosto ustvari vtis v javnosti, da do sankcij niti ne pride. 

Župan Ivan Molan je dejal, da bo občina v tem letu sklicala tudi varnostno-socialno 

konferenco oz. posvet o reševanju romske problematike in nanjo povabila vse 

deležnike, kot je to storila leta 2021. Ker je tema kompleksna, je potrebno 

usklajeno in sistemsko reševanje, pri katerem je nujno sodelovanje države oz. 

njenih pristojnih institucij, saj so lokalne skupnosti same nemočne pri reševanju 

teh vprašanj. Župan je izpostavil, da časa za ukrepanje zmanjkuje, zato je potrebno 

čim prej začeti z reševanjem nastalih razmer. Župan je dejal, da  je bil eden od 11 

županov občin jugovzhodne Slovenije, ki so na podlagi spoznanj iz prakse pripravili 

predloge sprememb štirih zakonov s področja socialne politike, trga dela, vozniških 

dovoljenj in izobraževanja, ki bi pripomogli k sistemskemu reševanju te 

kompleksne problematike. Žal pa Državni zbor ni imel posluha za spremembo 

zakonodaje, ki bi omogočila tudi reševanje romske problematike.  Predstavnik 

komisije je dejal, da je tudi sam opozoril medije in pristojne službe, da v romskem 

naselju za otroke ni dobro poskrbljeno, kar lahko vsak obiskovalec naselja takoj 

opazi. Pravi, da še čaka na odziv tako medijev kot pristojnih institucij.   

Na sestanku so sodelovali tudi vsi trije podžupani – Bogdan Palovšnik, ki je tudi 

predsednik Komisije za spremljanje položaja romske skupnosti v občini Brežice, 

podžupan Aleksander Gajski in podžupanja Mojca Florjanič. Izpostavili so številne 

pobude in vprašanja, ki jih nanje naslavljajo občani s področja romske 

problematike. Župan je sestanek zaključil z upanjem, da bo Policija maksimalno 

poostrila nadzor in nadaljevala z okrepljenimi silami na terenu. Pridružil se je tudi 

pozivu Policije, da občani dosledno prijavljajo kazniva dejanja in prekrške, saj so 

na podlagi večkratnih kršitev tudi postopki uspešnejši in storilci sankcionirani.    

1.7  20. marca se je župan udeležil 35. nujne seje Odbora za notranje zadeve, javno 

upravo in lokalno samoupravo, kjer je predstavil argumente lokalne skupnosti 

proti umestitvi izpostave azilnega doma na lokacijo nekdanjega mejnega prehoda 

Obrežje.  

1.8  21. marca je občino Brežice obiskala evropska poslanka Romana Tomc in si 

skupaj z županom občine Brežice Ivanom Molanom, podžupanoma Aleksandrom 

Gajskem in Bogdanom Palovšnikom, direktorico občinske uprave Patricio Čular in 

predsednikom Sveta KS Velika Dolina Fredijem Žibertom ter podpredsednikom 

Sveta KS Jesenice na Dolenjskem Slavkom Bizjakom, ogledala določeno 

lokacijo izpostave azilnega doma na območju Obrežja. Evropska poslanka je 

ob ogledu lokacije, ki je tik ob mejnem prehodu Obrežje, bila začudena in 

ogorčena, da je Vlada enostransko, brez dialoga z lokalno skupnostjo sprejela 

sklep za postavitev izpostave azilnega doma na lokaciji, ki je popolnoma 

neprimerna za bivanje. 

1.9  26. marca se je župan s podžupanom Bogdanom Palovšnikom in podžupanjo 

Mojco Florjanič udeležil sestanka z ministrom za notranje zadeve Boštjanom 

Poklukarjem na temo migracij in varnostnega stanja v občini Brežice. 

Sestanka se je udeležila tudi direktorica Urada Vlade Republike Slovenije za 

oskrbo in integracijo migrantov mag. Katarina Štrukelj, zato je beseda nanesla tudi 

na sklep Vlade o vzpostavitvi začasnega azilnega centra na območju Obrežja. Na 

sestanku, katerega sta se udeležila župana Občine Brežice in Središče ob Dravi 
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skupaj s sodelavci, je uvodoma minister za notranje zadeve Boštjan Poklukar 

predstavil varnostne razmere v obeh občinah in migracijski tok na 

zahodnobalkanski poti. Oba župana sta poudarila, da je potrebna okrepitev policije 

na meji in da sosednja Hrvaška ne opravlja naloge tj. uspešnega varovanja 

zunanje schengenske meje. Minister je predstavil podatke in povedal, da se 

migracije povečujejo v primerjavi z istim obdobjem lani za okoli 28%. Ko smo ga 

vprašali kaj lahko poleti pričakujemo, je odgovoril, da ne ve kaj nas čaka, sam tudi 

težko oceni. Na sestanku je bila tudi gospa Katarina Štrukelj iz Urada za oskrbo in 

integracijo migrantov v povezavi z azilnim domom, kljub temu, da tema sestanka 

ni bila azilni dom in o tem nismo bili seznanjeni. Zato je župan poudaril, da so na 

sestanku zaradi vabila na katerem je bilo zapisano, da bo predstavljena varnostna 

situacija ob meji. Na gospo Štrukelj smo naslovili vprašanje glede javnih naročil za 

nabavo kontejnerjev in ostale opreme za migrante, ki so trenutno objavljena, in je 

bilo s strani Štrukljeve povedano, da se ta nanašajo na že obstoječo lokacijo v 

Ljubljani. Župan je poudaril tudi, da sklepi brežiškega občinskega sveta in KS so 

jasni, da občina ne pristaja na azilni center. Prav tako ni izredne, niti nujne situacije 

in da nas zavezuje sklep občinskega sveta, ki Občini Brežice in bilo komu 

prepoveduje izvajanje aktivnosti v zvezi z azilnim centrom brez predhodnega 

soglasja našega občinskega sveta. Izpostavil je tudi, da naj Vlada in Policija s 

svojimi aktivnostmi v EU in v državi storita vse, da se na slovensko-hrvaški meji 

zmanjša število ilegalnih migracij. Ministra Poklukarja je župan pozval, da v zvezi 

z ureditvijo registracijskega centra na Obrežju predhodno obvesti lokalno 

skupnost, saj bo le-ta nadomestil trenutno dva registracijska centra na našem 

območju - Obrežje in PP Brežice. 

1.10   8. aprila se je je minister za notranje zadeve Boštjan Poklukar sestal z 

županom Ivanom Molanom glede varnostnih razmer v občini in urejanju 1. 

faze registracijskega centra na meji. Na sestanku na občini so sodelovali tudi 

podpredsednik Sveta KS Jesenice na Dolenjskem Slavko Bizjak, predsednik Sveta 

KS Velika Dolina Fredi Žibert, generalni direktor policije Senad Jušić, predstavniki 

Policijske uprave Novo mesto: direktor Igor Juršič, vodja oddelka za državno mejo 

in tujce Bojan Tomc ter Marjan Štubljar, zadolžen za sistemske naloge in projekt 

registracijskega centra, načelnik Policijske postaje Brežice Srečko Medic, v. d. 

direktorice Direktorata za logistiko na MNZ Nika Lošić Ošlak, sestanka se je 

udeležila tudi poslanka Državnega zbora Nataša Avšič Bogovič. Minister Poklukar 

je dejal, da so varnostne razmere v občini dobre, kar ga veseli, saj dokazuje, da 

policisti dobro opravljajo svoje delo.  

 

Začetek 1. faze urejanja registracijskega centra za migrante na območju 

nekdanjega mejnega prehoda Obrežje se že izvaja, je povedal. Registracijski 

center na meji bo optimiziral policijsko delo in obravnavo migrantov umaknil iz 

urbanega okolja na mejo. Po podatkih policije je v primerjavi z istim obdobjem lani 

mejo med Hrvaško in Slovenijo na območju občine Brežice nezakonito prestopilo 

za 40-odstotkov več oseb kot lani (v obdobju januar-marec 2024 na tem 

območju beležijo 6.986 migrantov). Med migranti  jih največ prihaja iz Sirije, nato 

Afganistana, Maroka, Turčije, tudi Rusije. 

Bo registracijski center v 2. in 3. fazi lahko postal začasni azilni center? 

Spremenjeni načrti faznega urejanja registracijskega centra kažejo tako. Po 

besedah ministra in sodelavcev je sedaj v izvajanju 1. faza registracijskega centra, 
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ta predvideva prostore za obravnavo največ 220 oseb. Gre za ograjen prostor in 

za širitev že postavljenega registracijskega centra oz. bivalnih kontejnerjev ter 

postavitev šotora za izvajanje postopka registracije. Načrti registracijskega 

centra, ki jih je policija predstavila občinskim svetnikom na 4. izredni seji, so 

se v času do sestanka z ministrom spremenili, je opozoril župan. 

Pristojni so odgovorili, da je sprememba nastala zaradi omejenih proračunskih 

sredstev, izdelanega požarnega načrta in upoštevanju poteka vodov pod 

površino (elektrika, vodovod, kanalizacija), saj je šotor potrebno pritrditi v 

asfaltirano površino. Po tlorisnem načrtu registracijskega centra ta v 2. fazi 

predvideva kapacitete za do 500 ljudi dnevno znotraj ograjenega območja, v 3. fazi 

pa predvideva bivalne kontejnerje brez ograje. 

Župan je povedal, da smo v občini razočarani, saj je je videti, da skuša vlada v 

sklopu širitve registracijskega centra po končani 1. fazi prebivalcem ob meji 

podtakniti še azilni center. Župan je poudaril, da registracijski center, kjer je 

gibanje migrantov omejeno in pod nadzorom policije, ne sodi poleg azilnega 

centra, ki ga policija ne nadzoruje, v praksi imajo zaposlene varnostnike, ki pa 

migrantu ne sme preprečiti odhoda, policija pa sme posredovati samo v primeru, 

če gre za kaznivo dejanje, kar dokazuje praksa. 

Zavedamo se, da je registracijski center pomemben, saj omogoča varnostno 

preverjanje in minimalno humanitarno oskrbo. In kot je župan večkrat že 

poudaril, selitev registracijskega centra iz središča Brežic na območje 

registracijskega centra na Obrežju v občini podpiramo. Azilni center pa nikakor 

ne sprejemamo, saj bi se z vzpostavitvijo le-tega varnostna situacija močno 

poslabšala. Prav tako je lokacija iz človeškega in humanitarnega vidika za ljudi, 

ki prihajajo iz težkih območji, popolnoma nesprejemljiva. 

Občina in občani prejemamo nepopolne in zavajajoče informacije, ki nas na 

vsakem sestanku presenetijo. Kako bodo ljudje ob meji, ki danes pomagajo policiji 

z obvestili o migrantih, vedeli, ali gre pri skupinam moških, ki jih srečujejo za 

prosilce za azil ali za migrante. Policija, ki je že na robu zmogljivosti, bo dodatno 

obremenjena z ugotavljanjem istovetnosti migrantov, podvajali se bodo tudi 

postopki. Kar se v praksi dogaja.  

Župan je izpostavil tudi skrivanje podatkov katerih 20 lokacij so pristojni 

preučili in s katerimi občinami, ki so zavrnile azilne center, so govorili. Ni 

pošteno, da vlada in nekateri mediji občane Brežic in Središča ob Dravi ožigosajo 

kot nestrpne in politično motivirane, medtem ko pristojni skrivajo podatke in 

neenakovredno obravnavajo nekatere lokalne skupnosti.   

Predstavnika Sveta KS Jesenice na Dolenjskem in Sveta KS Velika Dolina sta 

povedala, da prebivalci registracijskemu centru ne nasprotujejo, ostro pa so 

proti ureditvi azilnega centra.  

Župan je ministra vprašal, zakaj vlada vztraja za azilni center na Obrežju, ko pa je 

v državi toliko bolj primernih mest kot so npr. prazne vojašnice. Lokacija na 

Obrežju je neprimerna tudi z vidika bivalnih in varnostnih razmer – gre za 

asfaltirano ploščad ob najbolj prometnem mejnem prehodu, čez ploščad gre 

dnevno do 500 tovornjakov, mejni prehod pa prečka letno 5 milijonov vozil. 

Predstavljate si razbeljen asfalt v poletnih mesecih in hrup ter smrad iz avtoceste, 

je dodal župan. Ta lokacija zagotovo ne ustreza evropskim priporočilom in 

standardom za namestitev prosilcev za azil. Minister je dejal, da mora 

spoštovati sklep vlade, ki ga je podprl tudi sam. Minister je opozoril na 
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konice, ko so migracije največje, in izrazil upanje, da bo dovolj prostora v 

obstoječih azilnih centrih v Ljubljani in Logatcu, da kapacitete na Obrežju ne 

bodo potrebne.  

V. d. direktorice Direktorata za logistiko na MNZ Nika Lošić Ošlak je izjavila, da je 

ministrstvo v okviru finančnih možnosti prilagodilo prvotni načrt za registracijski 

center - za naprej pa se še ne ve. Prva faza se že izvaja. Zatrdila je, da ne gre se 

za zavajanja z informacijami ampak za optimizacijo zaradi omejenih sredstev. 

Poslanka Nataša Avšič Bogovič je bila prisotna na sestanku in je dejala, da je 

vesela, da ima država načrte za različne scenarije migracij. Kot občanka in 

poslanka Brežic pa si želi, da je začasni azilni center, v kolikor bo do tega prišlo, 

zaprtega tipa. Župan je v zaključku sestanka dejal, da je še čas, da vlada svojo 

nepremišljeno in slabo odločitev popravi - za azilni center naj poišče primernejšo 

lokacijo, ne lokacije ob registracijskem centru na mejnem prehodu, ki ga letno 

prečka 10 milijonov ljudi.  

Nadaljevanje srečanja je potekalo na območju mejnega prehoda Obrežje, kjer si 

je minister skupaj z generalnim direktorjem policije in županom ogledal določeno 

lokacijo razširitve registracijskega centra in azilnega doma. Na lokaciji so ministra 

počakali tudi občanke in občani, ki so mu želeli predstaviti realno stanje življenja 

ob meji. V pogovoru niso dosegli soglasja.  So pa minister in vsi prisotni na lastne 

oči videli, kako je območje obremenjeno s prometom in hrupom. Prav tako je bila 

na predvidenem platoju oziroma sedanjem parkirišču za tovorna vozila, že sedaj 

neznosna vročina. 

1.11   14. marca je v organizaciji Športne zveze Brežice potekal dogodek Športnik leta 

občine Brežice 2023 na katerem je zbrane športnice in športnike pozdravil župan 

in jim čestital za številne uspehe. 

1.12   15. marca se je župan udeležil letne skupščine Gasilske zveze Brežice. 

1.13    1. aprila je Občina Brežice v sodelovanju z Društvom podeželske mladine 

Brežice pripravila 5. kmetijski forum Izzivi in priložnosti mladih na podeželju, 

ki je potekal v večnamenski dvorani Mladinskega centra. Tokratni forum je poudaril 

pomen mladih v kmetijstvu, predstavil precizno kmetijstvo in uvajanje novih 

tehnologij, dopolnilne dejavnosti na kmetiji kot poslovno priložnost in primer dobre 

prakse – Kmetijo Perko. 

1.14   6. aprila so zaposleni in učenci ter krajani obeležili 170 let šolstva v Cerkljah ob 

Krki – ob tej priložnosti  je župan Ivan Molan OŠ Cerklje ob Krki podelil plaketo 

Občine Brežice kot priznanje za predano vzgojno-izobraževalno delo in 

pomemben prispevek h kulturnemu razvoju kraja. 

1.15   Na Osnovni šoli dr. Jožeta Toporišiča Dobova je v petek, 22. marca 2024, ob 

svetovnem dnevu voda, potekal slavnostni podpis Ekolistine. Po 17 letih je 

Osnovna šola dr. Jožeta Toporišiča Dobova obnovila svojo zavezo k okoljski 

odgovornosti in ponovno podpisala Ekolistino. Slavnostni podpis Ekolistine so 

poleg župana Ivana Molana izvedli še predstavnica učencev Ela Torkar iz 5. 

razreda, predstavnika KS Kapele in KS dobova, predstavnik sveta šole Branko 

Rožman, predstavnik Javnega podjetja Komunala Brežice Darko Ferlan, 

koordinatorke Ekošole iz OŠ dr. Jožeta Toporišiča Dobova in iz podružnične šole 

ter vrtca Kapele. 

1.16   21. februarja je Občino Brežice in Posavski muzej Brežice obiskala ameriška 

veleposlanica v Sloveniji njena ekscelenca Jamie Lindler Harpootlian. Župan 

je predstavil občino Brežice in seznanil ameriško veleposlanico z naravnimi 
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danostmi občine, turizmom in prednostnimi usmeritvami razvoja. Po zaključenem 

predstavitvenem delu je veleposlanica  skupaj s sodelavci obiskala Vodovodni 

stolp, sprehodila se je po brežiškem mestnem jedru in si ogledala Posavski muzej 

Brežice, kjer trenutno gostuje razstava ameriške fotografinje Lekhe Singh z 

naslovom Ženske nosijo svet. Ob zaključku obiska je veleposlanica izrazila željo 

po vrnitvi v Brežice, saj jih je doživela kot izjemno prijetno okolje tako za bivanje 

kot tudi za turistične obiske. 

1.17  24. aprila se je župan na povabilo župana pobratenega Mesta Dobřany Martina 

Sobotke udeležil reprezentančnega plesa mesta Dobřany in sprejema. Prireditev 

poteka vsake štiri leta in predstavlja dogodek na najvišji ravni Mesta Dobřany.  

1.18    19. februarja je župan na vrhu Vodovodnega stolpa sprejel članice Športno 

kulturnega društva Mažoretke Dobova, ki so iz Evropskega mažoretnega 

prvenstva ADA pokal 2023, ki je potekalo v Čitluku v Bosni in Hercegovini, domov 

prinesle tri odličja – dve srebrni in eno bronasto odličje. 

1.19   4. marca je 4. marca je župan na vrhu Vodovodnega stolpa sprejel članice 

Ženskega nogometnega kluba Posavje. Te so v pretekli sezoni 2022/2023 s 

skupnimi močmi, disciplino in vztrajnostjo, pod mentorstvom trenerk Ramize 

Seferović in Tanje Lekić, osvojile naslov državnih prvakinj v kategoriji DU13. Ekipa 

treninge opravlja na brežiškem nogometnem stadionu, več kot polovica punc pa 

prihaja iz občine Brežice.  

 

2. Investicijski projekti: 

• Vodovod Križe: Občina Brežice skrbi za nemoteno oskrbo s pitno vodo po vseh krajih 

občine. Konec leta 2024 se je zaključil izvedbeni del projekta Hidravlične izboljšave 

vodovoda v občinah Brežice in Bistrica ob Sotli, v letu 2024 pa občina začenja z gradnjo 

vodovoda Križe. 

• Projekt za gradnjo vodovoda Križe se je pričel septembra 2023 z izvedbo javnega 

naročila, na katerem je bil izbran podjetje izvajalec podjetje HPG Brežice d.o.o. oz. po 

novem imenovanju Kostak HG Brežice d.o.o. Vrednost projekta skupaj z nadzorom del 

znaša 1,1 milijona evrov (brez DDV). V okviru projekta se bo zgradilo hrbtenično 

omrežje vodovoda v dolžini približno 5,3 km. Na novo bodo zgrajeni tri objekti in sicer 

vodohran (VH) Goli vrh,  raztežilnik Pečice in prečrpališče Pečice.  Projekt vodovod 

Križe obsega tudi posodobitev obstoječih objektov s telemetrijo in novo opremo. Ob 

tem bodo položeni tudi kablovodi za telemetrijo za boljši nadzor nad stanjem 

vodovodnega sistema in za upravljanje samega sistema. Sistem bo priključen na 

obstoječi vodovodni sistem Križe z cca 230 aktivnimi uporabniki, na novo pa se 

predvideva priključiti 91 uporabnikov. 

• Namen gradnje novega vodovoda je zagotoviti stalno oskrbo s pitno vodo za 

uporabnike vodovodnega sistema Križe, ki imajo težave z oskrbo s pitno vodo v 

poletnih mesecih, ko primanjkuje vode. Po izvedbi projekta vodovod Križe se bo ta 

vodovodni sistem uporabil še za ureditev razmer na področju vodo oskrbe v Pečicah 

in tudi v naselju Šapole, kjer imajo trenutno še vaški (lasten) vodovod. 

• Za projekt je občina oddala vlogo za sofinanciranje na Javni razpis za dodelitev 

sredstev ukrepu: Zeleni prehod – komponenta Čisto in varno okolje, podukrep: 

Izboljšanje ukrepov na področju ravnanja z vodo in okoljske infrastrukture (C1 K3) na 

operaciji: »Investicije v vodovodne sisteme, ki oskrbuje manj kot 10.000 prebivalcev« 

(C1 K3 II). 
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• Gradnja prizidka Zdravstvenega doma Brežice. Namen investicije je zagotoviti 

ustrezne prostorske pogoje za širitev zdravstvenih programov ZD in za delovanje 

lekarne. Gre za troetažni prizidek skupne neto tlorisne površine 1.977,84 m². Investitorji 

projekta so Občina Brežice (3.639.715,66 EUR), Lekarna Brežice (2.300.000,00 EUR) 

in Zdravstveni dom Brežice (461.364,86 EUR). Občina je pridobila 853.388,80 EUR 

nepovratnih sredstev na razpisu Ministrstva za zdravje in dodatnih 427.319,50 EUR  z 

uspešno prijavo na javni poziv Eko sklada, Slovenskega okoljskega javnega sklada. 

Gradnja prizidka, ki bo zagotovil ustrezne prostorske pogoje za širitev zdravstvenih 

programov zdravstvenega doma in za delovanje lekarne, poteka v skladu s časovnim 

načrtom projekta. Uporabno dovoljenje bo pridobljeno predvidoma v avgustu, 

septembra je načrtovan začetek delovanja v novih prostorih.   

• Obnova Atletskega stadiona Brežice - 2. in 3. faza: 2. faze obsega nabavo 

kontejnerjev za fitnes, garderobe s sanitarijami, pisarno za delovanje atletskega kluba 

ter kontejner za nudenje prve pomoči z tlakovanim platojem in vso pripadajočo 

infrastrukturo, 3. faze pa obsega izgradnjo dostopne poti do merilnih mest s kontejnerji 

za izvajanje meritev vključno s kontejnerjema za sodnike ter sanitarijami in pripadajočo 

infrastrukturo. Dela so zaključena. Načrtovana je izvedba 5. faze obnove – ureditev 

tribun in dostopne poti. 

• Javne sanitarije na Tržnici Brežice. Dela za ureditev javnih sanitarij v delu objekta 

Tržnice Brežice, s katero upravlja Komunala Brežice d.o.o., so zaključena. Sanitarije 

so prilagojene za uporabo gibalno oviranih oseb, kot tudi primerne za pristopanje z 

invalidskimi in otroškimi vozički.  

• Obnova ceste v naselju Čatež ob Savi - 2. faza. Predmet investicije je nadaljevanje 

rekonstrukcija ceste LZ 026401 z dograditvijo pločnika v dolžini cca 180 m.  Izvajalec 

del je KOP Brežice d.d., vrednost investicije (pogodbena) znaša dobrih 225.000 evrov. 

Rok za izvedbo del je konec aprila 2024, dela so v zaključni fazi. 

• Obnova Cvetne ulice v Dobovi. Predmet investicije je izgradnja površin za pešce, 

rekonstrukcija in razširitev vozišča Cvetne ulice ter ureditev križišča Cvetne ulice in 

Ulice Marka Šavriča v Dobovi. Izvajalec del je KOP Brežice d.d., vrednost investicije 

znaša 287.670 evrov. Projekt je končan. 

• Ureditev ceste s pločnikom Globoko-Bojsno - 1. faza.  V mesecu avgustu so se 

začela dela rekonstrukcije odseka lokalne ceste Globoko-Bojsno (od stare gostilne 

Urek proti Mediteran produktu), ki so v polnem teku. Prva faza projekta obsega celotno 

rekonstrukcijo vozišča v dolžini 560 m, obnovo vodovoda, izgradnjo pločnika in ureditev 

meteorne kanalizacije. Celoten projekt rekonstrukcije je razdeljen v štiri faze. 

Pogodbena vrednost del za prvo fazo znaša 820.000 evrov.  Izvajalec del, izbran v 

postopku javnega naročanja, je podjetje AJK gradnje d.o.o. Rok za zaključek del prve 

faze projekta je 30. 4. 2024. Zaradi del je na cesti Globoko-Bojsno spremenjen 

prometni režim. V primeru popolnih zapor je uraden obvoz ustrezno označen. 

• Ureditev ceste z izgradnjo pločnika skozi Žejno - 1. faza. Dela na terenu potekajo 

v skladu z načrtom. Predmet investicije je rekonstrukcija dela lokalne ceste LC 024121 

čez Žejno z izgradnjo pločnika, dveh avtobusnih postajališč, vključno z javno 

razsvetljavo, odvodnjavanjem oziroma meteorno kanalizacijo in potrebno pripadajočo 

prilagoditev obstoječe infrastrukture v dolžini cca 275 m. Izvajalec del je Gradbena 

mehanizacija Marjan Novak Šmarješke toplice, vrednost investicije po pogodbi 395.000 

evrov. Rok za dokončanje del je 30. 6. 2024. 
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• Razgledna ploščad na Svetem Vidu. Projekt je zaključen, uradna predaja v namen 

bo 18. 4. 2024.  

• Izgradnja kanalizacije Krška vas. Občina Brežice je objavila javno naročilo male 

vrednosti za izbor izvajalca del na izgradnji kanalizacije Krška vas. Predmet javnega 

naročila je komunalno opremljanje območje naselja Krška vas s sistemom fekalne 

kanalizacije v skupni dolžini 7240 m. Rok za oddajo ponudb je 25. april 2024 do 10. 

ure. 

 

                                                           

 

 

 

Ivan Molan, župan 
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